
Protokół nr 56/23 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Gorzyce  

w dniu 27.07.2023 r. 

 

Data posiedzenia: 27.07.2023 r. 

Miejsce posiedzenia: Gminne Centrum Kultury w Gorzycach 

Obecni: wg załączonej listy obecności (załącznik nr 1 a-b) 

Stwierdzenie prawomocności: wymagane quorum. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gorzyce na lata 2023-2030. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Gorzyce na 2023 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

7. Wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

W dniu 27.07.2023 r. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja otworzył 

wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Gorzyce. Powitał wszystkich obecnych, m.in.:  

Z-cę Wójta Daniela Kurasza, Skarbnik Gminy Renatę Seman, radnych, sołtysów oraz 

pracowników Urzędu Gminy Gorzyce.  

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przedstawił porządek posiedzenia. 

W związku z tym, że nie wniesiono uwag do porządku posiedzenia został on przyjęty przez 

aklamację. 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja poinformował, iż wyłożony został 

protokół z ostatniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Gorzyce, do którego 

można zgłaszać uwagi i poprawki do końca dzisiejszego posiedzenia. W przypadku 

zgłoszenia uwag zostaną one rozpatrzone przez Radę Gminy, w przypadku ich braku protokół 

przyjęty zostanie w proponowanym brzmieniu. 



Ad 4 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gorzyce na lata 2023-2030 (zał. nr 2) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rewizyjna  za      6  przeciw .......... wstrzymał ...........  

Komisja Rodziny   za      8  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Skarg i Wniosków za      6  przeciw .......... wstrzymał ……... 

Komisja Budżetu   za      8   przeciw ………  wstrzymał ……… 

Komisja Oświaty   za      6   przeciw ……… wstrzymał ……… 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Skarbnik Gminy 

Renacie Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Gorzyce na 2023 rok (zał. nr 3) 

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rewizyjna  za      5  przeciw .......... wstrzymał      1  

Komisja Rodziny   za      8  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Skarg i Wniosków za      4  przeciw .......... wstrzymał      2 

Komisja Budżetu   za      8   przeciw ………  wstrzymał ……… 

Komisja Oświaty   za      6   przeciw ……… wstrzymał ……… 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Zbroja przekazał głos Przewodniczącemu 

Rady Gminy Gorzyce Piotrowi Wawrzycznemu, który przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (zał. nr 4) 

W otwartej dyskusji głos zabrali: 

- radna Dominika Styrnol zauważyła, że w dniu  17.07.2023 r. wpłynęła do Rady Gminy 

jeszcze jedna petycja w tej samej sprawie, od tej samej grupy mieszkańców. Czy owa petycja 

zawiera już wszystkie wymogi formalne, które pozwolą na jej rozpatrzenie – zapytała radna. 

- Przewodniczący Rady Piotr Wawrzyczny odpowiedział, że mieszkańcy zostali 

poinformowani o konieczności uzupełnienia petycji o wskazanie osoby do reprezentowania. 

Kolejna złożona przez nich petycja zawiera już wszystkie wymagane elementy, konieczne do 

jej rozpatrzenia. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii. 

Komisja Rewizyjna  za      6  przeciw .......... wstrzymał ………  

Komisja Rodziny   za      8  przeciw…….... wstrzymał ……… 

Komisja Skarg i Wniosków za      6  przeciw .......... wstrzymał ……… 



Komisja Budżetu   za      8   przeciw ………  wstrzymał ……… 

Komisja Oświaty   za      6   przeciw ……… wstrzymał ……… 

 

Ad 7 

Wnioski i zapytania. 

- radna Beata Młynarczyk zapytała czy w sytuacji gdy dziecko np. z miejscowości Gorzyce 

zakwalifikuje się do przedszkola w Olzie, a dziecko z Olzy do przedszkola w Gorzycach,  

istnieje możliwość zamiany. 

- Z-ca Wójta Daniel Kurasz odpowiedział, że jeśli taka będzie wola obojga rodziców jednego 

i drugiego dziecka, a dzieci są w podobnym wieku, to nie powinno być przeszkód zamiany 

miejsc.  

- radna Beata Młynarczyk powiedziała, że w przedszkolu w Olzie notorycznie występuje 

awaria kanalizacji sanitarnej. Czy planuje się podjęcie jakiś działań – zapytała.  

- Z-ca Wójta Daniel Kurasz odpowiedział, że być może uda się w przyszłorocznym budżecie 

wygospodarować środki finansowe na remont kanalizacji sanitarnej  w przedszkolu 

publicznym w Olzie. Dodał jednak, że budynkiem przedszkola w Olzie zarządza Pani 

Dyrektor, w związku z czym do jej obowiązków należy rozeznanie tego tematu, znalezienie 

przyczyny awarii, przygotowania kosztorysu awarii i ostatecznie złożenia wniosku do organu 

prowadzącego o ewentualne zaplanowanie środków w budżecie na kolejny rok, z 

przeznaczeniem na remont usterki. Póki co nic takiego do Wójta Gminy nie wpłynęło.  

- do powyższego tematu odniósł się również Wójt Gminy Daniel Jakubczyk. Pan Wójt 

podkreślił, że przyłącze kanalizacyjne nie było ujęte w zakresie prac związanych z 

termomodernizacją budynku zespołu szkolno-przedszkolnego w Olzie. Przyłącze to zostało 

wykonane przez szkołę i prawdopodobnie doszło tam do pewnych zaniechań, które teraz 

trzeba będzie prostować. Niewątpliwie w tej sytuacji inicjatywa powinna leżeć po stronie Pani 

Dyrektor – dodał.    

- radna Beata Młynarczyk wyraziła zainteresowanie kiedy Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 

będzie mogła zaplanować spotkanie w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli i czy 

jest szansa by nowy regulamin zaczął obowiązywać od 1 września br.  

- Z-ca Wójta Daniel Kurasz odpowiedział, że regulamin może być przedyskutowany na 

Komisji Oświaty w pierwszej połowie sierpnia. Następnie projekt uchwały zostanie poddany 

pod obrady Rady Gminy na wrześniowej sesji. Jeśli uchwała uzyska poparcie większości 

radnych, to przepisy wejdą w życie z dniem 1 stycznia 2024 roku. 



- radna Dominika Styrnol zapytała czy faktycznie w tym roku w okresie wakacji wszystkie 

przedszkola na terenie gminy pełnią dyżur i jaki jest powód takiego działania.  

- Z-ca Wójta Daniel Kurasz odpowiedział, że oprócz  Olzy, Bluszczowa oraz przedszkola w 

Szkole Podstawowej nr 2 w Gorzycach, wszystkie przedszkola były czynne, ponieważ 

zgłaszano taką potrzebę i rzeczywiście frekwencja wśród dzieci uczęszczających do 

przedszkoli w okresie wakacji jest ogromna.  

- radna Dominika Styrnol zapytała kiedy rozpocznie się remont budynku szkoły w Turzy 

Śląskiej, na co p. Wójt Daniel Jakubczyk odpowiedział że najprawdopodobniej w sierpniu br.  

- radna Monika Zając zapytała czy w związku z pracami remontowymi zostanie 

wprowadzony dwuzmianowy system nauczania.  

- Z-ca Wójta Daniel Kurasz odpowiedział, że z uwagi na ogromny zakres prac remontowych, 

dwuzmianowość jest również brana pod uwagę. 

- radny Stanisław Zbroja zapytał kiedy planowane są dożynki w Gminie Gorzyce.  

- Wójt Daniel Jakubczyk odpowiedział, że Dożynki Gminne odbędą się w dniu 17 września br. 

- Z-ca Wójta Daniel Kurasz poinformował o konieczności zakupu nowego autobusu do 

przewozu dzieci niepełnosprawnych do placówek oświatowych. Zgodnie z ustawą Prawo 

oświatowe, gmina ma obowiązek realizacji tego zadania, a niestety autobus którym 

dysponowaliśmy dotychczas został całkowicie wyłączony z ruchu ze względu na zły stan 

techniczny. 

Na tym zakończono dyskusję w tym punkcie. 

Ad. 8 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław 

Zbroja zamknął wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Gorzyce w dniu 27 lipca 2023 r. o 

godz. 16.10. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Stanisław Zbroja 

Protokołowała 

Monika Radzik



 


